

Title (en)

System for attaching an ornamental element to the neck of a carafe

Title (de)

System zur Befestigung eines Schmuckelements am Hals einer Karaffe

Title (fr)

Système de fixation d'un élément ornemental sur le col d'une carafe

Publication

EP 2774865 A1 20140910 (FR)

Application

EP 14157684 A 20140304

Priority

FR 1352027 A 20130306

Abstract (en)

The system has a ring (3) surrounding an end of a neck, and guiding pins placed on an external surface of the neck receiving the ring. An internal surface of the ring includes guide rails (14) projected inside the ring, where each of the rails receives and cooperates with the pins when the ring is assembled to the neck and rotated around the neck. Longitudinal dimensions of the rails define a displacement race for the pins until ends of the rails are equipped with an end of a travel stop (15) such that the pins are supported against the stop. The ring is blocked in rotation. An independent claim is also included for an ornamental assembly for a container.

Abstract (fr)

L'invention concerne un système de fixation d'un élément décoratif (1) tel qu'une frette (1), sur le col (6) d'un récipient. Selon l'invention, - ledit système comprend une virole (3) destinée à entourer l'extrémité dudit col (6), - ledit col (6) comporte sur sa surface externe destinée à recevoir ladite virole (3), au moins deux ergots de guidage (4), et - la surface interne de ladite virole (3) comprend au moins deux rails (14) formant saillie à l'intérieur de ladite virole (3), chacun desdits rails (14) étant destiné à recevoir et coopérer avec un desdits ergots de guidage (4) lorsque ladite virole (3) est assemblée audit col (6) et entraînée en rotation autour dudit col (6), les dimensions longitudinales desdits rails (14) définissant une course de déplacement pour lesdits ergots de guidage (4) jusqu'à atteindre l'extrémité desdits rails (14) pourvue d'une butée (15) de sorte que lesdits ergots de guidage (4) venant prendre appui contre ces butées (15), ladite virole (3) est bloquée en rotation.

IPC 8 full level

B65D 23/12 (2006.01); **B65D 25/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 23/12 (2013.01); **B65D 25/20** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] EP 0011575 A1 19800528 - BIGOTTE GEORGES
- [Y] EP 0110113 A1 19840613 - MARBERT GMBH [DE]
- [A] WO 9744259 A1 19971127 - MHD CORP [US]
- [A] US 2423582 A 19470708 - COLEMAN PHILIP G

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2774865 A1 20140910; EP 2774865 B1 20160120; FR 3002923 A1 20140912; FR 3002923 B1 20150410

DOCDB simple family (application)

EP 14157684 A 20140304; FR 1352027 A 20130306